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ROMANIA 
JUDETUL HUNEDOARA 
CONSILIUL JUDETEAN 
 
 
 
 
 

PROCES VERBAL 

încheiat în ședința ordinară a Consiliului Județean Hunedoara  
din data de 28 aprilie 2022 

 
 
    In conformitate cu prevederile art.178 alin.1 și art.179 alin.2 
lit.a din Ordonanța de Urgență a Guvernului României nr.57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean Hunedoara 
nr.101/2022, Consiliul Județean Hunedoara a fost convocat și s-a 
întrunit în ședință ordinară, în sala de ședință a Consiliului Județean 
Hunedoara, în data de 30 martie 2022, orele 11,00. 

    La începerea lucrărilor ședinței sunt prezenți: Bădin Ion și 
Țambă Alin Adam (online)  – vicepreședinții Consiliului Județean 
Hunedoara; Arion Viorel, Bălănesc Doinița Maria, Bârea Vasile, 
Bogdan Sever, Chivu Cristina, Ciodaru Iulian Dacian, Coltescu Marin, 
Demeter Ioan, Dunca Victoria Alina, Gligor Dorin Oliviu, Goia Marcel 
Adrian, Hirghiduși Ion, Iovănescu Alin Cosmin, Ivăniși Maria, Logofătu 
Daniela Maria, Mate Marta, Micula Dacian Claudiu, Mutulescu Marius, 
Muzsic Robert Eugen, Oprițescu Adrian, Pârvuța Gabriel Ionuț, Popa 
Dorin Ioan, Rus Ioan, Socaci Andrei, Suciu Ancuța Elena, Șpan Ioan, 
Ștaier Ioan Dumitru, Ștefănie Maria, Zvîncă Adrian – consilieri județeni; 
Dan Daniel – secretarul general al județului.  
      Lipsește de la ședință domnul președinte Nistor Laurențiu. 
    În calitate de invitați, participă directorii și șefii de servicii din 
aparatul de specialitate al consiliului județean și ale instituțiilor 
subordonate acestuia 
         Ședința este condusă de domnul vicepreședinte Bădin Ion. 
    Bădin Ion: 
    Doamnelor și domnilor, vă rog să vă ridicați pentru 
intonarea Imnului Național al României! 

După intonarea imnului 
      Întrucât sunt prezenţi un număr de 31 consilieri județeni, 30 
în sala de ședință și unul online, potrivit art.180 alin.1 din Ordonanța de 
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Urgență a Guvernului României nr.57/2019 privind Codul administrativ, 
ședința este legal constituită.  
    Dau cuvântul secretarului general al județului, pentru a 
supune la vot procesul verbal încheiat în ultima ședință a consiliului 
județean. 
    Dan Daniel: 
    În conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului României nr.57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, supun spre 
aprobare procesul verbal încheiat în ședința extraordinară din data de 
27 aprilie 2022: 

- Cine este pentru? 
- Împotrivă? 
- Abţineri? 

     Procesul verbal a fost aprobat cu unanimitate de voturi (31).  
 

 
 
 
x 

     
    Nistor Laurențiu: 
    Domnilor consilieri, permiteți-mi să vă prezint proiectul 
ordinii de zi: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezilierii Contractului 

nr.394/720/25.04.2018 de delegare a gestiunii serviciului de 
salubrizare în zona de colectare 1 Brad; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea regulamentelor de vizitare a 
unor monumente istorice înscrise în lista patrimoniului mondial 
UNESCO, aflate în administrarea Direcției Generale de Administrare 
Monumente și Promovare Turistică a Județului Hunedoara; 

3. Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei pentru coordonarea 
implementării măsurilor necesare pentru îmbunătățirea condițiilor de 
viață a locuitorilor din așezările informale ale județului Hunedoara și 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a acesteia; 

4. Proiect de hotărâre privind analiza și aprobarea execuției bugetelor 
aflate în autoritatea Consiliului Județean Hunedoara întocmite pe 
secțiunea de funcționare și dezvoltare pentru trimestrul I 2022; 

5. Proiect de hotărâre privind analiza și aprobarea execuției bugetului 
împrumuturilor interne ale Consiliului Județean Hunedoara pentru 
trimestrul I 2022; 
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6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului asupra situației 
gestionării bunurilor Consiliului Județean Hunedoara la 31 
decembrie 2021; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării de către 
Sanatoriul de Pneumoftiziologie Geoagiu a serviciilor juridice 
specializate de consultanță, asistență și reprezentare a intereselor în 
justiție; 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții ale Bibliotecii 
Județene Ovid Densușianu Hunedoara - Deva; 

9. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de ”Cetățean de Onoare 
al Județului Hunedoara” domnului Colonel în rezervă Nicolai 
Lozneanu, Președintele Asociației Naționale a Veteranilor de Război 
– Filiala Județului Hunedoara; 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de 
funcții ale Direcției Generale de Administrare Monumente și 
Promovare Turistică a județului Hunedoara;  

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului propriu 
al județului Hunedoara pe anul 2022, virărilor de credite bugetare în 
cadrul aceluiași capitol al bugetului, precum și modificarea 
programului de investiții, anexă la buget; 

12. Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului anual al 
bugetului propriu al județului Hunedoara rezultat la închiderea 
exercițiului bugetar al anului 2021, ca sursă de finanțare a 
cheltuielilor secțiunii de dezvoltare prevăzute în bugetul propriu al 
județului Hunedoara pe anul 2022; 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de 
funcții ale aparatului de specialitate al Consiliului Județean 
Hunedoara; 

14. Întrebări, interpelări. 
    In conformitate cu prevederile art.135 alin.8 din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, vă rog 
să aprobați suplimentarea ordinii de zi cu următoarele proiecte de 
hotărâre: 
- Proiect de hotărâre privind constatarea pierderii calității de membru 

al Autorității Teritoriale de Ordine Publică Hunedoara de către 
domnul Barb Radu și validarea domnului Filip Cosmin;  

- Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului, a valorii 
maxime eligibile și a cheltuielilor aferente proiectului Creșterea 
eficientei energetice si reabilitarea imobilului Muzeul Civilizației 
Dacice si Romane Deva – Magna Curia, în cadrul apelurilor de 
proiecte cu titlul PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, PNNR/2022/C5/ 
2/B.2.2/1, Componenta C5-Valul Renovării, Axa 2 – Schema de 
granturi pentru eficiență energetică și reziliență în clădiri publice, 
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Operațiunea B.2: Renovare energetică moderată sau aprofundată a 
clădirilor publice.  

    Se supune la vot proiectul ordinii de zi astfel suplimentat: 
- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi (31). 
    Bădin Ion: 
    De asemenea, vă rog să fiți de acord ca proiectele de 
hotărâre de la punctele 15 și 9 să fie discutate primele. 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Propunerea a fost aprobată cu unanimitate de voturi (31). 
    Dan Daniel: 
    Vă informăm că toate proiectele de hotărâre ce vor fi 
supuse votului dumneavoastră îndeplinesc condițiile art.136 din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, fiind însoțite de 
referatul de aprobare, raportul de specialitate al compartimentului de 

resort și de avizele comisiilor de specialitate. 
    S-a alăturat plenului domnul consilier județean Chiș 
Alexandru, astfel încât numărul consilierilor județeni prezenți în 
continuare este 32. 
 
 
 

 
I. 

 
    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
depunerii proiectului, a valorii maxime eligibile și a cheltuielilor aferente 
proiectului Creșterea eficientei energetice si reabilitarea imobilului 
Muzeul Civilizației Dacice si Romane Deva – Magna Curia, în cadrul 
apelurilor de proiecte cu titlul PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, 
PNNR/2022/C5/2/B.2.2/1, Componenta C5-Valul Renovării, Axa 2 – 
Schema de granturi pentru eficiență energetică și reziliență în clădiri 
publice, Operațiunea B.2: Renovare energetică moderată sau 
aprofundată a clădirilor publice. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
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    Domnul consilier județean Hirghiduși Ion prezintă avizul  
Comisiei privind cooperarea interinstituțională, dezvoltare regională și 
fonduri europene.   
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului, a 
valorii maxime eligibile și a cheltuielilor aferente proiectului Creșterea 
eficientei energetice si reabilitarea imobilului Muzeul Civilizației Dacice 
si Romane Deva – Magna Curia, în cadrul apelurilor de proiecte cu titlul 
PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, PNNR/2022/C5/2/B.2.2/1, Componenta C5-
Valul Renovării, Axa 2 – Schema de granturi pentru eficiență 
energetică și reziliență în clădiri publice, Operațiunea B.2: Renovare 
energetică moderată sau aprofundată a clădirilor publice: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 

    Avram Costel: 
    Domnilor consilieri județeni, vreau să vă mulțumesc pentru 
votul pe care l-ați dat astăzi și vreau să vă spun că conducerea 
consiliului județean a propus 8 proiecte pe PNRR. Votând astăzi 
proiectul cu Magna Curia, toate cele 8 proiecte vor primi finanțare prin 
PNRR. Mulțumesc. 
 
 
 

 
II. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind acordarea titlului 
de ”Cetățean de Onoare al Județului Hunedoara” domnului Colonel în 
rezervă Nicolai Lozneanu, Președintele Asociației Naționale a 
Veteranilor de Război – Filiala Județului Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
      Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
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    Bădin Ion: 
    Înainte de eventuale dezbateri, dați-mi voie să vă citesc un 
pic din referatul de aprobare, pentru ce acordăm acest titlu de cetățean 
de onoare al județului Hunedoara. 
    (se citește referatul de aprobare la proiectul de hotărâre) 
    Bădin Ion: 
    Dacă mai dorește cineva să ia cuvântul la acest punct? Vă 
rog, domnule general! 
    Bârea Vasile: 
    Domnule vicepreședinte, aș dori să mulțumesc și eu, să mă 
alătur cu bucurie inițiativei domnului președinte Nistor de a propune 
acordarea titlului de cetățean de onoare al județului Hunedoara 
domnului colonel Nicolai Lozneanu și de a o supune aprobării 
consiliului județean.  
    Eu îl cunosc pe domnul Lozneanu de mult timp, știu ce 
activitate prodigioasă a dus în cadrul Asociației Naționale a Veteranilor 
de Război – Filiala Hunedoara. A lucrat alături de regretatul general 
Homoșteanu, când acesta era președintele asociației și de domnul 
Crainic, un veteran de război care mâine-poimâine se pregătește să 
împlinească 100 de ani. De un timp, a rămas singurul care duce 

această asociație, dar cu sprijinul Centrului Militar Județean, care 
adăpostește această instituție, și a consiliului județean, care 
administrează asociația din punct de vedere material. Dumnealui a dus 
o muncă asiduă pentru rezolvarea problemelor veteranilor de război, 
deși acum, într-adevăr, sunt mai puțini la nivelul județului Hunedoara, 
sunt numai 15 veterani.  
    Mâine, după cum știți, este Ziua Veteranilor de Război. 
Sunt 120 de ani de când Carol I a aprobat ca ziua de 29 aprilie să fie 
Ziua Veteranilor de Război. Evident, atunci era vorba de veteranii din 
Războiul pentru Independență. Mâine va fi și o ceremonie la Centrul 
Militar Județean pentru cinstirea veteranilor de război. 
    Domnul Lozneanu s-a ocupat în permanență de rezolvarea 
problemelor veteranilor de război, a urmașilor veteranilor de război și 
asta de când erau sute de veterani la nivelul județului. Acum a apărut o 
problemă cu care se confruntă și pe care, de asemenea, o rezolvă. Au 
apărut legi care dau niște drepturi urmașilor direcți ai veteranilor de 
război și dumnealui trebuie să facă o sumedenie de adrese și de 
demersuri pentru ca aceștia să-și intre în drepturi. De asemenea, un 
lucru de suflet vă spun: din partea familiei dumnealui, cu sprijinul fiicei 
dumnealui, atunci când un veteran de război împlinește 100 de ani - și 
anul acesta vor fi 6 veterani care vor împlini această vârstă, dacă ajută 
Dumnezeu – dumnealui merge și duce un tort acestor veterani. Îi 
vizitează foarte des, știe situația fiecăruia. 



7 
 

    De aceea, eu consider că domnul colonel în retragere 
Lozneanu merită acest titlu de cetățean de onoare al județului 
Hunedoara. Să-i urăm sănătate și dumnealui, și veteranilor de război 
pe care, ca să spunem așa, îi păstorește de foarte mulți ani! 
Mulțumesc. 
    Țambă Alin Adam: 
    Dacă-mi permiteți și mie, domnule Bădin! Din partea zonei 
Orăștiei – pentru că reprezint și municipiul Orăștie și domiciliez în 
municipiul Orăștie – doresc să-l felicit pe domnul Lozneanu și să-i 
transmit, din partea locuitorilor Orăștiei, faptul că suntem foarte mândri 
de dumnealui și, cel mai important, de activitatea dumnealui. Îl cunosc 
foarte bine din 2016, știu cu câtă abnegație lucrează și luptă, aș putea 
spune, pentru veteranii pe care dumnealui, cu onor, îi reprezintă. Și, din 
partea zonei noastre, din partea zonei Orăștiei, domnule Lozneanu, vă 
felicităm și suntem mândri că suntem concetățeni cu dumneavoastră! 
Felicitări! Mulțumesc. 

  Nemaifiind alte intervenții în legătură cu acest punct, se 
supune la vot proiectul de hotărâre privind acordarea titlului de 
”Cetățean de Onoare al Județului Hunedoara” domnului colonel în 
rezervă Nicolai Lozneanu, Președintele Asociației Naționale a 

Veteranilor de Război – Filiala Județului Hunedoara:   
- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
    După decernarea titlului de „Cetățean de onoare al județului 
Hunedoara”. 
    Bădin Ion: 
    Dacă vreți să ne spuneți câteva cuvinte, domnule colonel? 
    Lozneanu Nicolai: 
    Domnule vicepreședinte, domnilor consilieri județeni, mă 
simt deosebit de onorat pentru decernarea titlului de Cetățean de 
onoare al județului Hunedoara și permiteți-mi să vă mulțumesc din 
inimă pentru votul dumneavoastră! Vă asigur de toată prețuirea mea și 
vă promit că voi servi, ca și până acum, interesele bravilor veterani de 
război, eroi în viață, supraviețuitori ai celui de al doilea război mondial. 
De asemenea, voi continua să mă zbat pentru respectarea drepturilor 
acestor eroi ai neamului nostru românesc și ale urmașilor acestora. Vă 
mulțumesc încă o dată, și vă adresez creștineasca urare: Hristos a 
înviat! 
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    Bădin Ion: 
    Vă mulțumesc, domnule colonel, nou cetățean de onoare al 
județului Hunedoara! Să vă dea Dumnezeu multă sănătate în 
continuare, dumneavoastră, familiei dumneavoastră și celor dragi 
dumneavoastră! 
 

 
 
 

III. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea rezilierii 
Contractului nr.394/720/25.04.2018 de delegare a gestiunii serviciului 
de salubrizare în zona de colectare 1 Brad. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Iovănescu Alin Cosmin prezintă 
avizul Comisiei pentru servicii publice, societăți și regii autonome. 

    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea rezilierii Contractului 
nr.394/720/25.04.2018 de delegare a gestiunii serviciului de salubrizare 
în zona de colectare 1 Brad: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 

 
 

IV. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
regulamentelor de vizitare a unor monumente istorice înscrise în lista 
patrimoniului mondial UNESCO, aflate în administrarea Direcției 
Generale de Administrare Monumente și Promovare Turistică a 
Județului Hunedoara. 
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    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Domnul consilier județean Șpan Ioan prezintă avizul 
Comisiei privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea 
lucrărilor publice, protecția mediului, conservarea monumentelor 
istorice și de arhitectură. 
      Domnul consilier județean Iovănescu Alin Cosmin prezintă 
avizul Comisiei pentru servicii publice, societăți și regii autonome. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea regulamentelor de vizitare a 
unor monumente istorice înscrise în lista patrimoniului mondial 
UNESCO, aflate în administrarea Direcției Generale de Administrare 
Monumente și Promovare Turistică a Județului Hunedoara: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria nu 
participă la adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul 

voturilor exprimate la acest punct este 31. 
- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 30 voturi pentru (un 
vot nu a fost înregistrat – Micula Dacian Claudiu). 
 
 

 
 

V. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind constituirea 
Comisiei pentru coordonarea implementării măsurilor necesare pentru 
îmbunătățirea condițiilor de viață a locuitorilor din așezările informale 
ale județului Hunedoara și aprobarea Regulamentului de organizare și 
funcționare a acesteia. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Domnul consilier județean Șpan Ioan prezintă avizul 
Comisiei privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea 
lucrărilor publice, protecția mediului, conservarea monumentelor 
istorice și de arhitectură. 
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      Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind constituirea Comisiei pentru 
coordonarea implementării măsurilor necesare pentru îmbunătățirea 
condițiilor de viață a locuitorilor din așezările informale ale județului 
Hunedoara și aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a 
acesteia: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 
 

VI. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind analiza și 
aprobarea execuției bugetelor aflate în autoritatea Consiliului Județean 
Hunedoara întocmite pe secțiunea de funcționare și dezvoltare pentru 
trimestrul I 2022. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind analiza și aprobarea execuției 
bugetelor aflate în autoritatea Consiliului Județean Hunedoara 
întocmite pe secțiunea de funcționare și dezvoltare pentru trimestrul I 
2022: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
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VII. 

 
    Se prezintă proiectul de hotărâre privind analiza și 
aprobarea execuției bugetului împrumuturilor interne ale Consiliului 
Județean Hunedoara pentru trimestrul I 2022. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind analiza și aprobarea execuției 
bugetului împrumuturilor interne ale Consiliului Județean Hunedoara 
pentru trimestrul I 2022: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 
 

VIII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Raportului asupra situației gestionării bunurilor Consiliului Județean 
Hunedoara la 31 decembrie 2021. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea Raportului asupra situației 
gestionării bunurilor Consiliului Județean Hunedoara la 31 decembrie 
2021: 

- Cine este pentru ? 
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- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 30 voturi pentru 
(două voturi nu au fost înregistrate – Bădin Ion, Chivu Cristina) 
 
 
 
 

IX. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
achiziționării de către Sanatoriul de Pneumoftiziologie Geoagiu a 
serviciilor juridice specializate de consultanță, asistență și reprezentare 
a intereselor în justiție. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 

omului și a libertăților cetățenești. 
    Oprițescu Adrian: 
    Dacă-mi permiteți, domnule vicepreședinte! Am înțeles ieri 
că serviciile unui avocat ar trebui să coste undeva la 1.500 de lei. Am 
dreptate?  
    Bădin Ion: 
    Da, așa ați înțeles din intervenția de ieri: în jur de 1500 lei. 
    Oprițescu Adrian: 
    OK! Doamna director era prezentă în ședința de ieri, este și 
acum, și spunea că se va organiza concurs pentru ocuparea acelui 
post vacant. Mă întreb și vă întreb: nu este mai economic să păstrăm 
un contract cu un avocat care ne ia 1.500 lei, decât să angajăm un 
jurist, pe o sumă mult mai mare? 
    Pleșa Popescu Letiția: 
    Am solicitat aceste servicii, fiindcă, într-adevăr, în momentul 
de față avem un proces pe rol. Pentru consultanță, domnul avocat, cu 
care am purtat deja niște discuții, a cerut 1.500 lei. Dar numai pentru 
consultanță. În situația în care va trebui să mai depună documenta în 
instanță și, mă rog, va fi o altă situație, cu siguranță va mai fi ceva în 
plus. Fiindcă vă imaginați și dumneavoastră că un avocat nu o să vină 
niciodată să te reprezinte și să depună în instanță diferite documente 
care sunt necesare – întâmpinări și așa mai departe – pentru 1500 lei. 
Și atunci am spus în felul următor: până la ocuparea postului prin 
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concurs, ce va fi – probabil - în maxim 60 de zile, că nu va dura 
procedura mai mult, să-mi aprobați aceste servicii de consultanță. 
    Oprițescu Adrian: 
    Am înțeles. Înțelesesem ieri că era vorba de 1500 lei pe 
lună și de asta am întrebat. 
    Pleșa Popescu Letiția: 
    Pe lună, dar numai pentru această consultanță. 
    Oprițescu Adrian: 
    OK, mulțumesc! 
    Bădin Ion: 
    Mai sunt intervenții? Vă rog, domnule Micula! 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Doamna director, tot pe dumneavoastră vreau să vă întreb: 
la ce vă referiți când spuneți consultanță? De ce consultanță ați avea 
nevoie în momentul de față, dacă nu-i vorba despre procesul acela? 
    Pleșa Popescu Letiția: 
    În momentul de față, dacă va trebui să fie depusă vreo 
întâmpinare sau altceva, domnul avocat ne va sprijini, ca să le putem 
depune. Dacă vom avea nevoie și de alte documente, pentru alte 
acțiuni, atunci cu siguranță va mai fi ceva în plus.  

    Micula Dacian Claudiu: 
    Aveți nevoie de contractul acesta sau nu aveți? Înțeleg că 
doar dacă va fi nevoie. 
    Pleșa Popescu Letiția: 
    Păi, în momentul de față, avem un proces pe rol de trei ani 
de zile. Dacă va fi nevoie să se mai depună în instanță anumite 
documente, întâmpinări, atunci o să avem nevoie de avocat. 
    Avram Costel: 
    Și fiecare hârtie care pleacă trebuie să aibă viză de la 
juridic. Este normal ca orice manager să aibă siguranța că orice trimite, 
trimite legal.  
      Bădin Ion: 
    Vă mulțumesc! Mai sunt intervenții? 
    Nemaifiind alte intervenții în legătură cu acest punct, se 
supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea achiziționării de 
către Sanatoriul de Pneumoftiziologie Geoagiu a serviciilor juridice 
specializate de consultanță, asistență și reprezentare a intereselor în 
justiție: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 



14 
 

X. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea statului 
de funcții ale Bibliotecii Județene Ovid Densușianu Hunedoara – Deva. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea statului de funcții ale 
Bibliotecii Județene Ovid Densușianu Hunedoara – Deva: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
      
 
 
 

XI. 
 

     Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
organigramei și statului de funcții ale Direcției Generale de 
Administrare Monumente și Promovare Turistică a județului 
Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
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    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de 
funcții ale Direcției Generale de Administrare Monumente și Promovare 
Turistică a județului Hunedoara: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria nu 
participă la adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul 
voturilor exprimate la acest punct este 31. 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
 
 
 
 

XII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
rectificării bugetului propriu al județului Hunedoara pe anul 2022, 

virărilor de credite bugetare în cadrul aceluiași capitol al bugetului, 
precum și modificarea programului de investiții, anexă la buget. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului propriu 
al județului Hunedoara pe anul 2022, virărilor de credite bugetare în 
cadrul aceluiași capitol al bugetului, precum și modificarea programului 
de investiții, anexă la buget: 
    Domnul consilier județean Demeter Ioan nu participă la 
adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul voturilor 
exprimate la acest punct este 31. 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
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XIII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind utilizarea 
excedentului anual al bugetului propriu al județului Hunedoara rezultat 
la închiderea exercițiului bugetar al anului 2021, ca sursă de finanțare a 
cheltuielilor secțiunii de dezvoltare prevăzute în bugetul propriu al 
județului Hunedoara pe anul 2022. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind utilizarea excedentului anual al 
bugetului propriu al județului Hunedoara rezultat la închiderea 
exercițiului bugetar al anului 2021, ca sursă de finanțare a cheltuielilor 
secțiunii de dezvoltare prevăzute în bugetul propriu al județului 
Hunedoara pe anul 2022: 

    Domnul consilier județean Demeter Ioan nu participă la 
adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul voturilor 
exprimate la acest punct este 31. 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
 
 
 
 

XIV. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
organigramei și statului de funcții ale aparatului de specialitate al 
Consiliului Județean Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Iovănescu Alin Cosmin prezintă 
avizul Comisiei pentru servicii publice, societăți și regii autonome. 
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    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Micula Dacian Claudiu: 
    N-am prea înțeles din referatul de aprobare din ce cauză 
este nevoie de un nou departament, cu un nou șef, când tot din 
referatul de aprobare am înțeles că avem deja un departament, care 
este destul de performant pe domeniul atragerii de fonduri europene. 
Vreau să vă întreb mai clar din ce cauză este nevoie să înființăm un 
nou departament, cu trei posturi noi și un șef nou? 
    Avram Costel: 
    Domnule Micula, mă gândesc că dumneavoastră ați citit 
organigrama. Eu nu știu să mai existe un departament de care spuneți 
dumneavoastră. 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Cel de … nu-mi vine acum numele. 
    Avram Costel: 
    Ei, dacă nu vă vine, e problema dumneavoastră. Despre ce 
vorbiți? că nu știu! 
    Micula Dacian Claudiu: 

    O să revin la diverse.  
    Avram Costel: 
    Nu mai reveniți la diverse! 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Oricum, n-o să votez acest proiect; o să votez cu abținere, 
că nu știu … 
    Avram Costel: 
    Dumneavoastră vă abțineți, dar nu știți de ce vă abțineți? 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Nu, știu de ce mă abțin. Aveți un departament care se 
ocupă de asta și chiar scrie în referat … 
    Avram Costel: 
    Nu există! 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Ba da, nu mă contraziceți, pentru că scrie în referatul de 
aprobare! 
    Avram Costel: 
    În aparatul consiliului județean nu există nici un 
departament, există două direcții. 
    Micula Dacian Claudiu: 
    OK, o să revin la diverse. 
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    Avram Costel: 
    Și există un serviciu. Cred că dumneavoastră la un serviciu 
vă refereați. 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Deci până acum, consiliul județean a luat fonduri europene, 
fără să existe un departament de fonduri europene. Am înțeles. 
    Avram Costel: 
    Serviciul pentru atragerea fondurilor europene este separat. 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Ați spus că nu există, eu v-am spus că există. 
    Avram Costel: 
    Departament nu există. 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Mă rog, serviciu. De ce este nevoie să creăm unul nou 
acum? 
    Avram Costel: 
    Domnule Micula, dumneavoastră astăzi aprobați. Una este 
un departament, alta este un serviciu. Astăzi facem o direcție. Direcția 
este una, departamentul alta, serviciul alta. Ce vreți dumneavoastră? 
Spuneți! 

    Micula Dacian Claudiu: 
    Da-i același lucru. Deci avem un serviciu, care se ocupă 
deja, și acum vrem să facem un departament sau cum? 
    Avram Costel: 
   O direcție trebuie să aibă mai mult de 15 oameni, un 
serviciu trebuie să aibă 10 oameni, un birou trebuie să aibă 5, un 
compartiment 3. Despre ce vorbiți dumneavoastră? 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Dumneavoastră mă luați cu semantica cuvintelor. Dacă 
există deja un departament, serviciu, cum vreți dumneavoastră să-i 
spuneți, de ce trebuie să facem altul? 
    Avram Costel: 
    Noi facem acum o direcție de dezvoltare locală. Este cu 
totul și cu totul diferit. Asta implementează banii europeni atrași de 
celelalte servicii. Ați înțeles? 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Da, am înțeles. 
    Avram Costel: 
    Bine, mulțumesc! 
    Țambă Alin Adam: 
    Dacă-mi permiteți și mie, domnule Bădin! Eu cred că, la cât 
de prost a făcut ministrul USR Ghinea PNRR-ul, domnului Micula îi 
este rușine să voteze atrageri de fonduri europene sau departamente 



19 
 

în sensul acesta. Altfel nu înțeleg cum aplecarea conducerii consiliului 
județean înspre aceste fonduri nerambursabile, care sunt cea mai 
importantă sursă de dezvoltare locală, este lăsată de colegi așa, la 
margine, că nu avem nevoie de ea. E suficient unul, doi, nu o facem 
mare, pentru că nu avem nevoie de fonduri. Acum, activitatea domnului 
ministru Ghinea arată exact poziția USR față de potențialul acestor 
fonduri. Mulțumesc. 
    Micula Dacian Claudiu: 
    N-am înțeles, ce spune domnul Țambă? Că ministrul 
Ghinea nu a negociat bine PNRR? 
    Țambă Alin Adam: 
    Da, exact. Și dumneavoastră vă e rușine. 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Dar tocmai ați aplicat pentru 8 proiecte pe fonduri din 
PNRR! 
    Țambă Alin Adam: 
   Și atunci dumneavoastră nu aprobați acest departament? 
Dacă aplicăm pentru atâtea proiecte și vrem și altele? 
    Bădin Ion: 
    Haideți să nu intrăm în alte subiecte! Este vorba de un 

proiect de hotărâre pentru aprobarea organigramei și a statului de 
funcții! Dacă mai sunt dezbateri? 
    Nemaifiind alte intervenții în legătură cu acest punct, se 
supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei și 
statului de funcții ale aparatului de specialitate al Consiliului Județean 
Hunedoara: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 29 voturi pentru și 2 
abțineri: Micula Dacian Claudiu și Oprițescu Adrian (un vot nu a fost 
înregistrat – Demeter Ioan). 
 
 
 
 

XV. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind constatarea 
pierderii calității de membru al Autorității Teritoriale de Ordine Publică 
Hunedoara de către domnul Barb Radu și validarea domnului Filip 
Cosmin. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
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    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Când o să vedem și noi un raport de activitate pe anul 
trecut de la ATOP? Că am cerut și acum două ședințe, și acum patru 
ședințe, dar n-am primit nimic. 
    Bădin Ion: 
    Da, o să luăm măsurile necesare pentru a se prezenta 
acest raport, domnule consilier județean, pentru ședința următoare. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind constatarea pierderii calității de 
membru al Autorității Teritoriale de Ordine Publică Hunedoara de către 
domnul Barb Radu și validarea domnului Filip Cosmin: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 30 voturi pentru și 
două abțineri: Micula Dacian Claudiu și Oprițescu Adrian. 
 

 
 
 

X 
Întrebări, interpelări 

 
    Bădin Ion: 
    Dacă la punctul diverse sunt luări de cuvânt? 
    Bălănesc Doinița Maria: 
    Domnule președinte, eu aș dori să intervin! Dacă ați putea 
să ne comunicați când se vor finaliza procedurile de preluare a 
clădirilor de la Mina Petrila? 
    Bădin Ion: 
    Vă rog, domnule administrator public! 
    Avram Costel: 
    Am avut discuții cu notarul și cred că în jur de trei mai vom 
merge la Petrila și vom semna contractul de vânzare-cumpărare a 
activelor Minei Petrila. Și vreau să vă mai spun, domnilor consilieri, că 
marți veți fi convocați într-o ședință de îndată. Mulțumesc. 
    Bădin Ion: 
    Ședința se va desfășura online. 
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    Ordinea de zi fiind epuizată, se declară închise lucrările 
ședinței.  
 

 
 

  
 VICEPREȘEDINTE. 
  Bădin Ion 
       SECRETAR GENERAL 
             AL JUDEȚULUI,  
        Daniel Dan  
 
 
 
 

 
 


